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Abstract (en)
[origin: US4863803A] The invention relates to a composite product of substantial length for the treatment of metal baths which is formed by a tubular
metal casing (2) within which are housed the treatment material or materials in powder form and which comprises an axial zone (4) containing a first
material surrounded by a tubular metal intermediate wall (3) and an annular zone (6) between the casing and the intermediate wall and which also
contains a second material. Such a composite product in which the axial zone contains at least one element selected from calcium and magnesium
can be used in particular for the desulphurization of iron or steel baths.

Abstract (fr)
L'invention est relative à un produit composite de grande longeur pour le traitement des bains métalliques constitué d'une enveloppe métallique
tubulaire (2) à l'intérieur de laquelle sont logées la ou les matirères pulvérulentes de traitement et qui comporte une zone axiale (4) contenant
une première matière entourée d'une paroi tubulaire métallique (3) intermédiaire et une zone annulaire (6) comprise entre l'enveloppe et la paroi
intermédaire qui contient aussi une deuxième matière. Un tel produit composite dont la zone axiale contient au moins un élément choisi parmi le
calcium et le magnésium permet en particulier de désulfurer les bains d'acier ou de fonte.
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